
 

                                         Program 

 

Výroční konference 

delegátů  PS MRS Strážnice dne 12. 3. 2022 

 

 

 
 

     1. Zahájení   (přivítání, minuta ticha, seznámení s programem a jeho schválení – 

                             seznámení s hlasováním) – Michal Lankaš-hospodář PS 

 

     2. Volba mandátové komise - (návrh:, Jan Kvaltín, Robert Nagyvendegi)  

       

     3. Volba  návrhové komis -  (návrh: Ing. Rudolf Moravec, Mirek Labuda) 

 

     4. Zpráva předsedy činnosti HV PS MRS Strážnice – PaedDr. Pavel Sečka 

 

     5. Zpráva hospodáře PS MRS Strážnice – Michal Lankaš – hospodář PS 

 

     6. Zpráva o finančním  hospodaření  2021 –  Lukáš Pánik, Dis.- ekonom PS 

 

     7. Návrh rozpočtu na rok 2022 – Lukáš Pánik, Dis.- ekonom PS 

 

     8. Zpráva o činnosti KRK za rok 2021  – Miroslav Labuda– předseda KRK PS 

 

     9. Plán práce KRK na rok 2022 – Miroslav Labuda- předseda KRK PS  

  

   10. Ocenění za dobrou práci - PaedDr. Pavel Sečka- předseda PS 

 

   11. Diskuze – povede Michal Lankaš – hospodář PS 

 

   12. Návrh  usnesení – návrhová komise  

 

   13. Závěr- PaedDr. Pavel Sečka- předseda PS 



  
Zpráva o činnosti hlavního výboru PS MRS Strážnice za rok 2021 

pro jednání Konference delegátů PS MRS Strážnice konané dne 12. 3. 2022 

 

 

Vážení kolegové, 

dovolte mi, abych vás přivítal na dnešní výroční konferenci, a zároveň vás seznámil se zprávou o 

činnosti hlavního výboru pobočného spolku v roce 2021. 

Dlouho jsem přemýšlel, jakou zprávu o činnosti bych měl vlastně předkládat, a to hlavně za jaké 

období. Všichni víme, že od mého nástupu do funkce předsedy spolku a celého hlavního výboru 

uplynuly 2 roky. Roky, které nejenomže byly postiženy pandemickou situací, ale také bohužel 

úmrtím našeho dlouhodobého ekonoma pana Ing. Pavla Procházky. Pandemická situace měla 

především vliv na činnost hlavního výboru, který se nemohl scházet, tak jak mu ukládají stanovy 

MRS, nebylo možné svolat členské chůze jednotlivých Místních skupin a v neposlední řadě ani 

konferenci v minulém roce. 

Z těchto důvodů si myslím, že dnešní zpráva by měla být zprávou o činnosti za období uplynulých 

dvou let. Není možné v této zprávě hodnotit plnění usnesení z konference roku 2020, a to 

z objektivních příčin, které vyplývaly právě z pandemické situace. Přesto lze říct, že se mnohé 

zadané úkoly splnit podařilo. 

V minulých letech se stalo tradicí, že zpráva o činnosti spolku byla součástí zprávy o činnosti 

hospodáře, kterou také hospodář přednesl. Dnes si dovoluji tuto tradici porušit a zařadit tyto 

zprávy jako samostatné body programu. Netvrdím, že by v minulých letech díky sloučení těchto 

zpráv byli členové nedostatečně informováni, ale jsem přesvědčen, že samostatné zprávy 

předsedy a hospodáře jsou více vypovídající o rozsahu a kvalitě provedení jednotlivých činností. 

Samozřejmě, že se nelze nezmínit, také o činnosti celého rybářského svazu za toto období. 

Musím konstatovat, že toto období bylo velmi rušné, a nakonec vyvrcholilo mimořádným sjezdem, 

který provedl volbu do všech orgánů svazu včetně jeho předsedy. Nebudu tady číst nově zvolené 

členy orgánů, ale nemohu nepřipomenout, že do SKRK MRS byl zvolen taky náš člen pan 

Miroslav Labuda. Svazový výbor se scházel pravidelně a náš spolek se jednání pravidelně 

zúčastňoval (předseda spolku – jednou zastupoval člen hl. výboru pan Jan Kvaltín). 

 



Činnost spolku. 

Organizační změny 

Po úmrtí pana Ing. Pavla Procházky jako ekonoma spolku byl do této funkce jmenován pan Lukáš 

Pánik, Dis. Zároveň s tím byla celá ekonomická agenda včetně agendy předsedy a předsedy KRK 

centralizována do nově vybudované kanceláře v I. patře klubovny a to z pokoje pro hosty, který 

nebyl nikdy pro tento účel využíván. 

Klubovna 

V I. patře klubovny byl po rozhodnutí hlavního výboru vyklizen a rekonstruován byt hospodáře na 

prostory pro penzion. Dále bylo rozhodnuto hlavním výborem vybudování zázemí (kolárka) pro 

funkčnost penzionu a to přístavbou zádveří u vchodu do penzionu. Náklady na tuto změnu jsou 

součástí rozpočtu na tento rok. V roce 2020 byla provedená revize el. zařízení a v minulém měsíci 

tohoto roku schválen „Provozní řád“ klubovny pro její činnost – pronajímání, ke které je zapotřebí 

živnostenského oprávnění. 

Rybníčky 

Jedna ze zásadních podmínek bezpečného provozu bylo provedení rekonstrukce el. zařízení a 

následná revize. K dnešnímu dni je potřeba dokončit elektroinstalaci garáže, hlavní přípojky a 

úpravy zapínání veřejného osvětlení. Vzhledem k tomu, že se v minulých letech do těchto 

nemovitostí mnoho neinvestovalo, začíná se nám toto projevovat u některých zařízení, jako 

jednoznačně havarijní stav (vpusť do rybníku, rozvaděč vody, průsak hráze pod cestou, hráze 

rybníků, chata). Přesto, že se nám podařilo dokončit komory I. a II., postavit garáž pro zvýšení 

skladových prostor, tak musím konstatovat, že pro udržitelnost provozuschopného stavu budou 

nutné další investice. To určitě není možné bez investičního plánu našeho spolku. Tento plán 

musí vycházet z rozpočtů několika následujících let. Proto je nutné program rozfázovat do 

několika etap a vycházet z priorit provozu. 

Kejda 

Vodní nádrž Kejda je v každém případě nutné považovat za nemovitou věc, která je našim 

majetkem a s tím spojená naše povinnost se k tomuto majetku chovat jako řádný hospodář. 

Vybudovali jsme železnou lávku, o které jsem přesvědčen, že je to stavba řádného hospodáře. 

Nicméně, to taky není všechno, co by si tento náš majetek zasloužil. Průsak přepadu z této nádrže 

je určitě jedna z věcí, která zasluhuje naši pozornost. Do dnešního dne byla provedena konzultace 

s majitelem firmy zabývající se touto problematikou a bylo přislíbeno, že dojde k dalšímu jednání, 

které povede k řešení tohoto stavu. Dále proběhlo jednání s majiteli pozemku u potoka. Majitelé 



tohoto pozemku se jednoznačně vyjádřili k bezplatnému užívání našim spolkem (naturálně). Je 

jenom na nás, kdy a jak tento prostor budeme využívat. 

Ostatní revíry 

K ostatním revírům se nebudu nějak konkrétně vyjadřovat, poněvadž nejsou našim majetkem, 

a proto vyžadují jednání s institucemi. Toto jednání nemůžeme dopředu nijak ovlivnit (Státní Lesy, 

JZD Vnorovy, Obec Vnorovy, Povodí Moravy). 

Práce s mládeží 

Určitě mně dáte za pravdu, že v této oblasti jsme dosti velkými dlužníky. Přestože některé skupiny 

se této oblasti věnovaly, myslím si, že tato činnost byla nekoordinovaná, a že vyžaduje daleko 

více pozornosti. Jsem rád, že i v tomto jsme v minulem období udělali kus práce. Ať už to bylo 

setkání zájemců o práci s mládeží z místních skupin, tak jmenování do funkce koordinátora této 

práce pana Michala Uhrina z MS Bzenec. Jsem přesvědčen, že pokud bude tato práce těchto lidí 

pokračovat, budeme schopni dodržet nejen novou legislativu pro získání prvního rybářského lísku, 

ale že se to projeví i na kvalitě členské základny a hlavně na zatraktivnění naší činnosti. 

Místní skupiny 

I přes pandemickou situaci, která ovlivnila naši činnost, můžeme konstatovat, že práce místních 

skupin byla v rámci svých možností dobrá.  

MS Lipov: zahájení opravy břehu na nádrži Roštovica, údržba přilehlých pozemků a práce s 

mládeží 

MS Tv. Lhota: údržba pozemků Kejda, dokončení lávky. 

MS Bzenec: údržba pozemků Bzenecký rybník, práce s mládeží. 

MS Petrov: údržba pozemků Orlák, práce s mládeží. 

MS Strážnice: údržba pozemků Vešky, práce s mládeží. 

Jsem si vědom, že obrovským způsobem do této činnosti zasáhlo rozhodnuti IX. Sjezdu MRS, 

který zrušil brigádnickou povinnost. 

Ne všem spolkům toto rozhodnutí vyhovuje. Především to nevyhovuje spolkům, které mají 

v obhospodařování mnoho revírů. A my jsme jedni z nich. Sami nevíme do budoucna, jak velký 

dopad to na naši práci bude mít. Ale už dnes můžeme konstatovat, že jiný než negativní to 



nebude. Hlavním ukazatelem určitě budou závody, které jsme nemohli kvůli pandemii pořádat. 

Letos se o to pokusíme a uvidíme, jaký budou mít přístup naši členové k této práci a zda tyto akce 

budou i ekonomicky výhodné. 

Závěr 

Tolik k činnosti v uplynulém období, která byla celkově poznamenána omezeními a zákazy 

vyvolanými pandemií. Přesto se domnívám se, že výbor splnil uložené úkoly a vedl a řídil činnost 

spolku s péčí řádného hospodáře. Pokud jsem některou činnost v práci Hlavního výboru opomněl, 

prosím o připomenutí v diskusi. 

Závěrem mě dovolte poděkovat hospodáři spolku panu Michalu Lankašovi, správci Rybníčků panu 

Milanovi Káčerkovi, správci Klubovny panu Robinu Nagyvedegivi. předsedům Místních skupin a 

všem, kteří se na těchto dobrých výsledcích podíleli. 

Děkuji vám za pozornost. 

 

PaedDr. Pavel Sečka, MBA, LL.M 

předseda pobočného spolku 



          Návrh na usnesení výroční konference 
delegátů PS MRS Strážnice konané dne 12. 3. 2022. 

 

 
 
1. Výroční konference schvaluje: 

 

 

- Zprávu předsedy  o činnosti PS MRS Strážnice za rok 2021 

- Zprávu hospodáře PS MRS Strážnice za rok 2021 

- Zprávu o finančním hospodaření PS MRS Strážnice za rok 2021 

- Finanční rozpočet PS MRS Strážnice na rok 2022 

- Plán práce KRK PS MRS Strážnice na rok 2022 

- Návrh předsedy PS snížit počet delegátů výroční konference z 41 na počet, který odpovídá 

kapacitě klubovny spolku tj. 25 delegátů.  

 

 

2. Výroční konference bere na vědomí: 

 

 

- Zprávu o činnosti KRK PS MRS Strážnice za rok 2021. 

 

 

3. Výroční konference ukládá: 

 

 

     Hlavnímu výboru. 

 

- Na svých zasedáních se neustále zabývat možnostmi, které by vedly k vybudování rybníka na 

pozemcích zakoupených PS MRS Strážnice.(Na Pazderňách) 

- Vypracovat finanční analýzu a finanční plán možných investic do majetku spolku na období 

2022 až 2025 

- Vytvořit podmínky pro zahájení pronájmu prostor v I. patře budovy klubovny 

- Vypracovat finanční rozbor pořádaných společenských a závodních akcí roku 2022 

- Vytvářet podmínky pro zkvalitňování práce s mládeží 

- Zabývat se organizací a průběhem oslav 100 výročí PS v roce 2024 

- Vypracovat klíč počtu delegátů s jednotlivých skupin, tak aby bylo dodrženo poměrné 

zastoupení v návaznosti na počet členů MS. 

- Seznámit s počtem delegátů předsedy MS prostřednictvím HV v průběhu roku 2022. 

 

 

      Výborům MS. 

 

- Při pořádání rybářských závodů a společenských akcích dbát na zásady hospodaření se 

svěřeným zbožím a finančními prostředky.  

- Důsledně dbát na dodržování řádného předání zboží, průběhu jeho prodeje a jeho předání na 

základě řádné inventury a předávacího protokolu.     
                                                              
 
 
Ing. Rudolf Moravec – předseda návrhové komise 
 



 

 

 

 

 


